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Beantwoording rondvragen 
 
 
 

Van  : Wethouder W.J.P. Kok 

Portefeuille(s) : De Klepper 

Datum  : 08-04-2019 

Contactpersoon : R. Ijkhout 

Tel.nr. : 8326 

E-mailadres : ijkhout.r@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording rondvragen over De Klepper 
 
Deze rondvragen zijn gesteld door de fractie van VVD D66 voorafgaand aan de vergadering van het 
forum Samenleving  van 8 april 2019. 

 ijkhout.r@woerden.nl 

1. Maakt een volledige kosten-baten analyse onderdeel uit van het de business-case? Wordt 
bijvoorbeeld tevens eventuele afstoting van achterlaatlocaties (verkoop, vervallen van 
onderhoud energielasten, en infrastructurele subsidies enz.) hierin meegenomen? 

 

Beantwoording van de vragen: 

Het haalbaarheidsonderzoek dat is uitgevraagd gaat over de locatie De Klepper. Daar zal sprake zijn van 
een volledige businesscase. De locaties die achterblijven doordat organisaties vanuit andere locaties naar 
de Klepper komen vallen buiten de scope van het onderzoek dat we door Boei laten uitvoeren.  
  
Zodra het meest wenselijke en kansrijke scenario voor De Klepper in beeld is, zullen we kijken wat dat 
betekent voor andere locaties en vervolgens of de gemeente daar al dan niet een rol in vervult.  
  
Voor de bibliotheek, nadrukkelijk een partner bij de planvorming rondom de Klepper, nemen we de huidige 
huisvestingslasten en de wijze waarop zij gefinancierd zijn wel mee als input voor de businesscase voor de 
Klepper mee. Als de bibliotheek verplaatst wordt van de huidige locatie (het cultuurhuis) naar De Klepper, 
ontstaat er een vraag rondom het cultuurhuis. Deze vraag behoort niet tot de uitvraag, maar zal separaat 
worden onderzocht. 

 
 

 

 

W.J.P. Kok  

wethouder 

 

 

 


